
Clubavond	Dinsdag	12	okt.	2021		
	
	
15	leden	zijn	aanwezig	op	onze	derde	clubavond.	Derde	clubavond	in	de	Lorzie	waarbij	we	
de	corona	periode	langzaam	achter	ons	laten.	Langzaam,	want	het	spook	is	nog	niet	
verdreven.	
Evert	is	onze	dagvoorzitter	en	tevens	de	spreker	van	de	avond.	
Eerst	de	actuele	zaken.	
Premieré-avond	in	de	Stoomhal	van	Cornelis	Corneliszoon.	En	IFIKZ	film	festival.	
We	organiseren	voor	de	tweede	keer	dit	filmfestival.	Vanuit	onze	club	doen	Evert,	Niek	en	
ondergetekende	de	organisatie	in	samenwerking	met	IFIKZ.	
We	hebben	weer	een	3	tal	prachtige	filmprogramma’s	kunnen	samenstellen.	
Niek	is	hier	de	man	die	bijna	al	het	werk	doet.	Zoeken	in	de	archieven	naar	mooie	films	en	
het	samenstellen	tot	een	mooi	geheel.	
Heel	veel	werk	kan	ik	zeggen.	Hulde	voor	al	je	werk	Niek.	Evert	en	ik	kijken	naar	de	films	en	
geven	net	als	de	oude	mannetjes	van	de	Muppet-show	commentaar.		
	
MAAK	EEN	PROMO	dat	is	het	motto	van	deze	avond.		
Een	promo	is	een	filmpje	waar	reclame	wordt	gemaakt	voor	een	product	of	dienst.	
Een	reclame	spot	is	ook	een	promo.	Een	bedrijfspromo	is	vaak	wat	langer	maar	heeft	ook	tot	
doel	reclame	voor	het	bedrijf	te	maken.	
We	krijgen	na	een	aantal	definities	een	aantal	voorbeelden	te	zien.	
Een	leuke	serie	om	Zwitserland	te	promoten	op	humoristische	wijze.	We	zien	een	aantal	
spots	met	een	hoog	irritatie	gehalte.	Dat	is	ook	een	vorm	van	aandacht!	
Een	heel	andere	vorm	is	een	reclame	film	voor	een	viking	trail	run.	Een	sport	voor	
sportschool	figuren	die	de	strijd	aangaan	in	modderpoelen	en	andere	obstakels.	
We	zien	ook	zingende	meisjes	die	hun	theater	tour	aankondigen.	
	
Al	met	al	krijgen	we	een	goede	indruk	wat	een	promo	inhoudt.	
Nu	zelf	aan	de	gang.	Evert	maakt	het	ons	erg	gemakkelijk.	We	krijgen	een	stick	met	daarop	
beelden	van	Ron	de	Boer	uit	Uitgeest,	die	een	kerstdorp	maakt.	Geweldig	Evert!!	
14	sticks	vinden	gretig	aftrek.	Over	4	weken	zien	we	dus	14	promo	filmpjes.	Onder	het	
motto:	Laat	Evert	niet	in	de	Steek.	
Na	het	zien	van	deze	filmpjes	is	een	ding	zeker,	daarna	gaat	niemand	meer	naar	Uitgeest!		
En	wanneer	volgt	de	interne	opleiding	licht	uit	en	aan	tijdens	onze	clubavonden.	
Want	daar	is	nog	wat	resultaat	te	behalen.	
	
Succes.	
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